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Raadsvragen  

 

9 oktober 2018 

 

Aan de leden van de raad, 

 

Op 13 juni 2018 zijn door de D66-fractie vragen gesteld over de verkeerssituatie op de 

Burgemeester Van 't Hoffweg. De vragen hebben betrekking op het vrachtverkeer en het 

vervoer van gevaarlijke stoffen. De gestelde vragen worden in deze brief achtereenvolgens 

herhaald, waarna het antwoord volgt.  

 

 

 Bent u op de hoogte en klopt het feit dat er 500 a 600 vrachtwagens per dag over 

de genoemde weg rijden. 

 

Ja, wij zijn hiervan op de hoogte. Deze intensiteiten zijn terug te zien in de Regionale 

Verkeer en Milieu kaart (RVMK). Hierin worden door het verkeersmodel berekend hoe de 

verkeersafwikkeling plaatsvindt op basis van geactualiseerde tellingen. Met dit model kan 

een actueel beeld worden verkregen over de verkeersintensiteiten op de wegenstructuur 

van de gemeente.  

 

 Klopt het dat er veel vrachtwagens de brug afkomen Zwijndrecht in zonder dat is 

toegestaan. 

 

Op dinsdag 22 mei 2018 heeft de politie een grootschalige controle actie gehouden in Kort 

Ambacht. Deze controle heeft plaatsgevonden nadat er klachten vanuit de buurt binnen zijn 

gekomen bij zowel politie als de gemeente. Tijdens de actie is gecontroleerd op 

verschillende verkeersovertredingen waaronder het negeren van de geslotenverklaring voor 

vrachtauto's. Hierbij zijn 3 bekeuringen geschreven voor het negeren van de gesloten 

verklaring voor vrachtauto's op de Lindtsedijk/ Burgemeester Van het Hoffweg te 

Zwijndrecht. Verder zijn bij deze handhavingsactie op het gebied van gesloten verklaring 

voor vrachtwagens geen overtredingen waargenomen.  
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 Klopt het dat er veel verkeer met gevaarlijke stoffen ongeoorloofd door 

Zwijndrecht rijdt. 

 

Nee. Binnen de gemeente Zwijndrecht is een route vastgelegd die het vervoer van route-

plichtige-gevaarlijke stoffen moeten volgen. Hierbij is een klein deel van alle gevaarlijke 

stoffen die verplicht zijn deze route te volgen. De brandweer geeft aan dat zij niet merken 

dat er veel overtredingen plaatsvinden betreffende het vervoer van routeplichtige-gevaarlijke 

stoffen. Zij zien juist dat de regelgeving met betrekking tot de route gevaarlijke stoffen wordt 

nagekomen.  
 

 Indien het klopt, welke maatregelen gaat u dan nemen om ongewenst 

vrachtverkeer te voorkomen.  

Om te kijken of het vrachtverkeer de geslotenverklaring opvolgen zal de controlefrequentie 

worden verhoogd. Verder wordt onderzocht wat de gevolgen voor het verkeer zijn wanneer 

de brug tweezijdig wordt opengesteld. Dit wordt gedaan door middel van het eerder 

genoemde verkeersmodel (RVMK). Aanvullende maatregelen zullen met deze analyse 

worden afgewogen.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

De a.i. gemeentesecretaris, De burgemeester, 

 

 


